
 
0962/2023/OKP 

 

Důvodová zpráva 

 

Radě městské části je předkládán návrh na pořádání akce z oblasti kultury v letošním roce s názvem 

„Korzo Krymská“.    

Návrh na uskutečnění uvedené akce je v souladu se stanoviskem Komise kulturní  

č. KK/06/12/2023 ze dne 25. 4. 2023. Stanovisko je přílohou č. 1 předloženého materiálu. 

 

Korzo Krymská 

Korzo Krymská představuje nejznámější pouliční slavnost svého druhu v České republice, a to i díky 

tomu, že se jedná o historicky první pravidelnou událost tohoto charakteru na našem území. První 

ročník se konal již v roce 2014. Každoročně akci navštíví více jak 10 000 návštěvníků  

a průměrně se zapojí přibližně 40 místních podnikatelů, kulturních spolků, institucí a hlavně 

jednotlivců z Vršovic. Slavnost má vždy společenský přesah, každý rok se pořádají koncerty, divadla a 

přednášky k vybranému celospolečenskému tématu. Minulý rok byla akce zaměřena např. na 

ukrajinskou kulturu a gastronomii, letošní rok by měl být zaměřen na ekologickou udržitelnost života 

ve městě.  

I přes výše uvedené zůstává faktem, že k dnešnímu dni neexistuje pevný organizační tým ani pořadatel 

akce. Důvodem je zejména finanční a časová náročnost, která je s uspořádáním Korza Krymská 

spojena. Také z toho důvodu ani pro letošní rok nebylo patrné, zda se bude moci Korzo Krymská 

uskutečnit, či nikoliv.  

Za této situace, s vědomím toho, jak výraznou součást kultury na Praze 10 právě Korzo Krymská  

a jeho odkaz představuje, hodláme jako městská část aktivněji vstoupit do organizace a zajištění celé 

akce. Rádi bychom, aby se akce stala součástí kulturního kalendáře naší městské části, a to jako její 

nedílná součást.  

Aktivní účast městské části formou spolupořadatelství by měla spočívat zejména ve finančním krytí 

vybraných nákladů, přičemž odhadovaná finanční náročnost činí přibližně 60 - 70 tis. Kč. Zbylé 

náklady jsou hrazeny ze strany vybraných zapojených podniků a dalších aktérů podílejících se na akci, 

přičemž pro letošní rok jsou hlavními partnery a spolupořadateli podniky Cafe v lese  

a Jam&co. Současně počítáme se spoluprací na propagaci a dalších úkonech, které mají přispívat k 

udržitelnosti akce i do budoucna a k propagaci Prahy 10 coby městské části, která aktivně vstupuje do 

organizace kulturního života a spolupracuje s lokálními subjekty, které mají zájem rozvíjet kulturu  

a společenský život v naší městské části.  

 

 


